
Zápis ze schůze Kolejní rady 
 

Milí ubytovaní a další čtenáři, dne 22. 02. 2023 proběhla schůze Kolejní rady (v plném počtu) s ředitelem Správy 

účelových zařízení (dále jen „SÚZ“), panem Ing. Stanislavem Starým, vedoucími kolejí Volha a Sázava, paní Alenou 

Vlčkovou a Evou Kalinovou, vedoucí ubytovací kanceláře paní Olgou Skálovou a správcem sítě panem Adamem 

Hanusem. Bylo probráno několik témat, jejichž obsah je shrnut v následujících bodech. 

 

Tiskárny: 

• Nová tiskárna, která spadá pod Výpočetní centrum VŠCHT je již na koleji Sázava v provozu. Pro tisk je však 

nutné mít nabitý ISIC, což lze učinit jedině v Kopírovacím centru v budově B v areálu VŠCHT (Dejvice). 

• Nabíjení přímo na kolejích zatím není možné, nicméně je v budoucím plánu SÚZ tento nedostatek vyřešit. 

• Skenování dokumentů je však možné zdarma a pro všechny, více o samoobslužném tisku zde .   

• Případná koupě další tiskárny na kolej Volha, závisí na vytíženosti této stávající.  

• Ubytovaní studenti, kteří nemají VŠCHT účet můžou stále využívat tiskárny Robo-Copy, které by měly být 

na obou kolejích aktuálně plně funkční. 

Volha: 

• Na návrh Kolejní rady se během následujících dnů u koleje Volha rozšíří sběrné nádoby. Konkrétně o 

kontejner na kovy/plech. Dále byl v návrhu kontejner na bílé sklo, jelikož u této koleje je pouze kontejner 

na barevné sklo, nicméně po konzultaci ředitele SÚZ s pražskými službami bylo zjištěno, že současný 

kontejner na sklo je dostačující pro „oba druhy skla“.  

• Je možnost navrhnout, jak naložit s volnými prostory na Volze, konkrétně s prostorem ve 13. patře a 

osamocenými, malými, neobsazenými místnostmi při schodištích. Vítáme jakékoliv návrhy, psát je můžete 

na email Kolejní rady (GrpKolejniRada@vscht.cz) či na náš FB (Kolejní rada VŠCHT Praha).  

• Všichni přítomní opět apelujeme na větší ohleduplnost a zodpovědnost v rámci využívání společných 

kuchyněk. Jejich čistota není ubytovanými příliš udržována a podpora funkčnosti též bohužel nikoliv 

(žhářství, celková bezohlednost k elektrospotřebičům...). 

 

ISKaM: 

• Na neurčitou dobu bylo pozastaveno automatické ohlašování nových (nastěhovaných) spolubydlících 

prostřednictvím emailu. Důvodem jsou technické problémy systému ISKAM, konkrétně implementace 

nových úprav, jež zajišťuje externí firma, správci sítě se však zprovozněním těchto notifikací zabývají. 

• Přístup do systému ISKaM je nejen pro studenty VŠCHT, ale i pro ostatní ubytované. Pro přihlášení se do 

systému je však nutné osobně zajít do kanceláře hospodářek, více zde. 

 

ERASMUS:  

• Kolejní rada si dala za úkol zahájit rozpravu o znovu zavedení „kolejních buddies“ pro studenty ubytované 

v rámci programu Erasmus (+). Tito dobrovolníci, by byly prostředníky mezi studenty tohoto programu a 

zaměstnanci kolejí. Zajištovali by pomoc studentům při nastěhování, vystěhování, s řešením případných 

problémů a s aktualizací nástěnky. 

 

Parkoviště: 

• Na základě studentského návrhu, předloženého Kolejní radou, bude snaha o zajištění namalování 

parkovacích míst na parkovišti u Sázavy, ve snaze zajistit těsnější uspořádání automobilů a tím potenciálně 

zvýšit kapacitu parkovacích míst. 

 

https://www.vscht-suz.cz/novinky/611-110/samoobsluzny-tisk/
mailto:GrpKolejniRada@vscht.cz
https://www.vscht-suz.cz/ubytovani/ucet-studenta/


Clever-Fit posilovna: 

• Jak jsme již informovali prostřednictvím FB, byla domluvena možnost levnějšího členství pro ubytované na 

kolejích Volha a Sázava. Jedná se o členství BASIC za 990 Kč/měsíc. OPEN WEEK akce právě probíhá. 

 

Za Kolejní radu 

Jan Pagáč                  

Bára Frýdlová              

Denis Najman 

 

 


